
PROTOKÓŁ Nr XXI / 2012 

z obrad sesji Rady Miasta Mława 

odbytej w dniu 25 września 2012r. 

w sali Miejskiego Domu Kultury 

 

Obrady dwudziestej pierwszej zwyczajnej sesji Rady Miasta otworzył Przewodniczący 

Rady  Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI o godzinie 13.00 

Powitał serdecznie przybyłych na sesję Radnych, Burmistrza Miasta Mławy Sławomira 

Kowalewskiego, Zastępcę Burmistrza Janinę Budzichowską, Sekretarza Miasta Mariusz 

Szczechowicza, Skarbnika Miasta Henryka Antczaka, Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

naczelników wydziałów, prezesów i dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, 

Przewodniczącą Młodzieżowej Rady Miasta wraz z radnymi, obsługę prawną, zaproszonych 

gości, przedstawicieli mediów oraz mieszkaoców miasta. 

 

Ad pkt 2. 

 RYSZARD STANISZEWSKI Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

 Tradycją już jest, że z początkiem nowego roku szkolnego wręczane są akty stopnia 

awansu nauczyciela mianowanego. Nauczyciel mianowany uzyskuje stopieo wówczas, gdy 

spełni podstawowe warunki:  

- po upływie co najmniej 2 lat od uzyskania stopnia awansu – nauczyciel kontraktowany, 

nauczyciel odbywa staż przez okres 2 lat i 9 miesięcy; 

- po uzyskaniu pozytywnej oceny dokonanej przez dyrektora szkoły składa wniosek do 

organu prowadzącego o egzamin na stopieo nauczyciela mianowanego; 

- organ prowadzący: Burmistrz Miasta Mława powołuje komisję egzaminacyjną do każdego  

nauczyciela w skład której wchodzi przedstawiciel organu prowadzącego, przedstawiciela 

organu sprawującego nadzór pedagogiczny – kuratora, dwóch ekspertów z listy Ministra 

Edukacji Narodowej i może uczestniczyd również przedstawiciel związków zawodowych;  

w skład komisji wchodzi także dyrektor szkoły. 

 W dniu dzisiejszym 7 nauczycieli otrzyma akt stopnia awansu nauczyciela 

mianowanego:  



 Pani Grażyna Alicja Tokarska, wykształcenie wyższe magisterskie z przygotowaniem 

pedagogicznym w zakresie edukacji elementarnej przedszkolnej i wczesnoszkolnej – 

pracuje w Zespole Placówek Oświatowych Nr 2 w Mławie, Przedszkole Samorządowe 

Nr 2 w Mławie 

 Ksiądz Tomasz Kaszanek, wykształcenie wyższe magisterskie z przygotowaniem 

pedagogicznym w zakresie teologii ogólnej – pracuje w Zespole Placówek 

Oświatowych Nr 2 w Mławie 

 Pani Iwona Olszak, wykształcenie wyższe magisterskie z przygotowaniem 

pedagogicznym, legitymuje się uprawnieniami do nauczania chemii, matematyki, 

biologii – Szkoła Podstawowa Nr 7 w Mławie 

 Pani Marzena Markiewicz, wykształcenie wyższe magisterskie z przygotowaniem 

pedagogicznym w zakresie wychowania przedszkolnego – Szkoła Podstawowa Nr 7  

w Mławie  

 Pani Joanna Michałowska, wykształcenie wyższe zawodowe z przygotowaniem 

pedagogicznym w zakresie nauczania języka angielskiego – Szkoła Podstawowa Nr 6 

w Mławie 

 Pan Dariusz Sowioski, wykształcenie wyższe magisterskie z przygotowaniem 

pedagogicznym w zakresie pedagogiki specjalnej (oligofrenopedagogiki) oraz studia 

podyplomowe w zakresie wychowania fizycznego – Szkoła Podstawowa Nr 6  

w Mławie 

 Pani Beata Gadomska, wykształcenie wyższe magisterskie z przygotowaniem 

pedagogicznym, legitymuje się uprawnieniami do zintegrowanej wczesnej edukacji, 

terapii psychologiczno-pedagogicznej i oligofrenopedagogiki z pedagogiką 

wspierającą – Miejskie Przedszkole Samorządowe Nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi  

w Mławie 

 Wyżej wymienione osoby złożyły ślubowanie o treści: 

 „Ślubuję rzetelnie pełnid mą powinnośd nauczyciela wychowawcy i opiekuna 

młodzieży, dążyd do pełni rozwoju osobowości ucznia i własnej, kształcid i wychowywad 

młode pokolenie w duchu umiłowania ojczyzny, tradycji narodowych, poszanowania 

Konstytucji RP” 

 Następnie Burmistrz Miasta Mława Pan Sławomir Kowalewski oraz Przewodniczący 

Rady Miasta Pan Krzysztof Wasiłowski wręczyli akty stopnia awansu nauczyciela 

mianowanego. 

 



Ad pkt 3. 

 Przewodniczący Rady Miasta stwierdził na podstawie listy obecności, że na sali jest 

quorum ( 21 radnych ) władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt 4. 

 Przewodniczący Rady Miasta na Sekretarza Obrad zgłosił radnego Janusza 

Wojnarowskiego. 

Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę. 

Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego głosowania  

(21 głosami za) Sekretarzem Obrad XXI sesji Rady Miasta został wybrany radny JANUSZ 

WOJNAROWSKI. 

 

Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI zapytał, czy są uwagi do 

porządku obrad? 

Zgłosił propozycję informując, że w dniu 20 września br. do Przewodniczącego Rady 

Miasta wpłynęło od grupy radnych pismo w sprawie rozszerzenia porządku obrad dzisiejszej 

sesji o punkt: Apel Rady Miasta w sprawie pozostawienia Biura Obsługi Klienta 

zlokalizowanego przy ul. Warszawskiej 127 w Mławie, działającego w zakresie ENERGA – 

OPERATOR S.A. w Gdaosku. 

 

Sekretarz Obrad JANUSZ WOJNAROWSKI 

Odczytał pismo. Stanowi ono załącznik do niniejszego Protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI zaproponował, aby punkt ten 

został ujęty w porządku obrad, jako punk 17, a kolejne punkty byłyby przesunięte o jeden  

w dół. Porządek obrad kooczyłby się punktem 22. Zamknięcie obrad sesji Rady Miasta. 

   

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za – 21 głosów, jednogłośnie) przyjęła 

rozszerzenie porządku obrad sesji Rady Miasta Mława o punkt 17: Apel Rady Miasta  

w sprawie pozostawienia Biura Obsługi Klienta zlokalizowanego przy ul. Warszawskiej 127  

w Mławie, działającego w zakresie ENERGA – OPERATOR S.A. w Gdaosku. 



 Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za – 21 głosów, jednogłośnie) przyjęła porządek 

obrad Rady Miasta z przyjętą zmianą. 

 

Ad pkt 5. 

 Przewodniczący Rady Miasta poinformował , że protokół z XX sesji Rady Miasta 

odbytej w dniu 21 sierpnia 2012r. był wyłożony w biurze rady w siedzibie Urzędu Miasta  

i każdy Radny mógł się zapoznad. 

Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miasta (za – 21 głosów, jednogłośnie) przyjęła 

bez odczytywania  protokół z XX sesji Rady Miasta odbytej w dniu 21 sierpnia 2012r. 

 

Ad pkt 6. 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

 Przedstawił informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Mława, informację  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława oraz informację  

o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za I półrocze 2012r. 

 Ustawa o finansach publicznych nakłada obowiązek na organ wykonawczy, czyli 

Burmistrza Miasta Mława, aby poinformowad i przedstawid Radzie Miasta oraz Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej w Warszawie informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 

2012r. Burmistrz z tego obowiązku się wywiązał wydając w dniu 20 sierpnia br. Zarządzenie 

Nr 120/2012 w tej sprawie.  

 Paostwo radni otrzymaliście obszerny blisko 90-stronicowy materiał dlatego 

zaproponował, że ograniczy się tylko do najistotniejszych kwestii mających zasadnicze 

znaczenie przy realizacji budżetu.  

 Planowane dochody budżetu miasta w 2012r. w wysokości 78.285.157,69 zł,-  

wykonano w kwocie 40.661.726,06 zł,- co stanowi 51,94% , tym dochody bieżące planowane 

wysokości 76.178.287,33 zł,- wykonano w wysokości 39.902.765,46 zł,- co stanowi 52,38%  

i dochody majątkowe planowane wysokości 2.106.870,36 zł,- wykonano w wysokości 

758.960,60 zł,- co stanowi 36,02% 

 Pewne zastrzeżenia mogą budzid np. dochody ze sprzedaży mienia. Plan na 2012r.  

w wysokości 1.600.000,00 zł,- wykonano w kwocie 483.865,85 zł,- , co stanowi 30,24%  



 Wydatki ogółem w 2012r. zaplanowano w wysokości 80.489.197,03 zł,- i wykonano  

w kwocie  36.935.292,19 zł,- , co stanowi 45,89% , w tym wydatki bieżące zaplanowane  

w kwocie 73.609.205,94 zł,-  wykonane zostały w kwocie 34.395.080,11 zł,- , tj. 46,73% oraz 

wydatki majątkowe zaplanowane w kwocie 6.879.991,09 zł,- wykonane zostały w wysokości 

2.540.212,08 zł,- , tj. 36,92% .  

 Skarbnik poinformował, że w dalszej części materiału jest pełna informacja dotycząca 

naszych zobowiązao oraz należności, w tym również zadłużenia miasta na dzieo 30 czerwca 

2012r. (strona 66 Sprawozdanie). Miasto Mława na dzieo 30 czerwca 2012r. posiada 

zobowiązania z tytułu wyemitowanych obligacji komunalnych w kwocie 36.500.000,00 zł,- , 

co stanowi 46,62% planowanych dochodów budżetu Miasta Mława na 2012r.  

 Innych zobowiązao Miasto nie posiada. Wszystkie pożyczki jakie posiadaliśmy zostały 

uregulowane w I półroczu br. 

 Jeśli byłyby pytania będzie starał się na nie odpowiedzied.  

 Pytao nie było. 

 

Ad pkt 7.  

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012r.  

Poinformował, że dochody ulegają zwiększeniu o kwotę (+ 13.246,24 zł,-) i zmiana dotyczy: 

 Dz. 754 – Bezpieczeostwo Publiczne i ochrona przeciwpożarowa (+5.000,00 zł,-) 

Rozdział 75412 – Ochotnicze straże pożarne – pomoc finansowa w formie dotacji 

celowej z Województwa Mazowieckiego za zakup sprzętu specjalistycznego 

(motopompy) dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Mławie 

 Dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+8.246,24 zł,-)  

Rozdział 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury (-2.053,76 zł,-), w tym: 

- zmniejszenie w kwocie (-6.444,00 zł,-) planu dochodów z tytułu darowizny 

mieszkaoców przeznaczonych na organizację Rekonstrukcji Bitwy pod Mławą 

- zwiększenie w kwocie (+4.390,24 zł,-) planu dochodów z tytułu wpływów od 

przedsiębiorców przeznaczonych na organizację Rekonstrukcji Bitwy pod Mławą  

Rozdział 92118 – Muzea (+10.300,00 zł,-)- dotacja z tytułu pomocy finansowej od 

Powiatu Mławskiego dla Muzeum Ziemi Zawkrzeoskiej w Mławie na dofinansowanie 

zakupu obrazu malarza Wojciecha Piechowskiego „Scena w karczmie” z cyklu „Pan 



Twardowski”, dofinansowanie konserwacji zabytków i ratowniczych badao 

terenowych oraz sfinansowanie zakupu znaleziska w postaci srebrnych lanych 

„placków” i tak zwanej „grzywny”, jako danych środków płatniczych, służących  

m.in. do produkcji monet i ozdób 

 

 Skarbnik poinformowała, że zmiany po stronie wydatków (+13.246,24 zł,-) dotyczą:  

 Dz. 600 – Transport i łącznośd (+10.000,00 zł,-) 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (+10.000,00 zł,-), w tym: 

- zmniejszenie środków w kwocie (-10.000,00 zł,-) na realizację zadania 

inwestycyjnego pn.: „Budowa nawierzchni z destruktu asfaltowego w ul. Wiśniowej  

w Mławie” 

- zwiększenie środków w kwocie (+10.000,00 zł,-) na realizację zadania 

inwestycyjnego pn.: „Przebudowa nawierzchni żwirowej na nawierzchnię z destruktu 

asfaltowego na ul. Malinowej w Mławie” 

- zwiększenie środków w kwocie (+10.000,00 zł,-) na realizację zadania 

inwestycyjnego pn.: „Przebudowa nawierzchni żwirowej na nawierzchnię z destruktu 

asfaltowego na ul. Dalekiej w Mławie”   

 Dz. 750 – Administracja publiczna (-8.000,00 zł,-)  

Rozdział 75023 – Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) (-8.000,00 zł,-) 

- zmniejszenie planowanych środków z zakupu usług pozostałych w kwocie  

(-3.000,00 zł,-) przeznaczonych na opracowanie dokumentów związanych  

z wnioskami o dofinansowanie UE, tj. studium wykonalności, analizy finansowe 

- zmniejszenie planowanych wydatków na zakup materiałów i wyposażenia w kwocie 

(-5.000,00 zł,-) 

Rozdział 75095 – Pozostała działalnośd(0,00 zł,-), w tym w ramach realizacji: 

- projektu „Town Twinning – Mława – Kriva Palanka” – współpraca partnerska Miasta 

Mława – Kriva Palanka – zmniejsza się planowane środki w kwocie (-7.476,54 zł,-),  

w tym  na zakup usług pozostałych w kwocie (-5.200,00 zł,-) oraz podróże służbowe 

zagraniczne w kwocie (-2.276,54 zł,-) 

- projektu „The Truth behind a Smile” (prawda kryje się za uśmiechem) – zwiększa się 

środki w kwocie (+7.476,54 zł,-), w tym na zakup usług pozostałych (+6.176,54 zł,-), 

zakup materiałów i wyposażenia w kwocie (+3.300,00 zł,-); ponadto zmniejsza się 

środki z tytułu wynagrodzeo bezosobowych w kwocie (-2.000,00 zł,-) 

 Dz. 754 – Bezpieczeostwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (+10.000,00 zł,-) 

Rozdział 75412 – Ochotnicze straże pożarne (+10.000,00 zł,-) – zakup sprzętu 

specjalistycznego (motopompy) dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Mławie w kwocie 

(+10.000,00 zł,-), w tym dotacja celowa w kwocie (+5.000,00 zł,-) z Województwa 

Mazowieckiego  

 Dz. 801 – Oświata i wychowanie (+28.000,00 zł,-), w tym: 



Rozdział 80101 – Szkoły podstawowe (-26.000,00 zł,-) – zmniejszenie środków  

na zadaniu inwestycyjnym pn.: „Budowa Sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej 

Nr 6 w kwocie (-26.000,00 zł,-) 

Rozdział 80104 – Przedszkola (+54.000,00 zł,-) – zwiększenie środków na zadaniu 

inwestycyjnym pn.: „Budowa przedszkola przy Zespole Placówek Oświatowych Nr 2  

w Mławie w kwocie (+54.000,00 zł,-) 

 Dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (-35.000,00 zł,-) 

Rozdział 90095 – Pozostała działalnośd – zmniejszenie środków z zakupu usług 

pozostałych w kwocie (-35.000,00 zł,-), w tym: 

- z selektywnej zbiórki odpadów na terenie Miasta Mława w kwocie (-10.000,00 zł,-) 

- z opracowania Studium Wykonalności modernizacji oświetlenia ulicznego w kwocie 

(-25.000,00 zł,-) 

 Dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+8.246,24 zł,-)  

Rozdział 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury (-2.053,76 zł,-) – zmniejszenie 

środków na wydatki związane z organizacją Rekonstrukcji Bitwy pod Mławą 

pozyskanych z darowizn mieszkaoców Miasta Mława w kwocie (-2.053,76 zł,-) 

Rozdział 92118 – Muzea (+10.300,00 zł,-) – dotacja podmiotowa dla Muzeum Ziemi 

Zawkrzeoskiej w kwocie (+10.300,00 zł,-) przeznaczona na zakup obrazu malarza 

Wojciecha Piechowskiego „Scena w karczmie” z cyklu „Pan Twardowski), 

dofinansowanie konserwacji zabytków i ratowniczych badao terenowych oraz 

sfinansowanie zakupu znaleziska w postaci srebrnych lanych „placków” i tak zwanej 

„grzywny”, jako dawnych środków płatniczych służących m.in. do produkcji monet  

i ozdób 

 

 Skarbnik poinformowała, że zmiana dotyczy również załącznika Nr 3 – Wydatki na 

zadania inwestycyjne na 2012r. nieobjęte Wieloletnią Prognozą Finansową – dokonano 

zmiany nazw zadao inwestycyjnych, tj.:  

1/ „Budowa chodnika na odcinku ul. Powstaoców Wielkopolskich w Mławie (od ul. „Torfa” 

Załęskiego do ul. Wyszyoskiego)” na  

 „Przebudowa nawierzchni chodnika na odcinku ul. Powstaoców Wielkopolskich  

w Mławie (od ul. „Torfa” Załęskiego do ul. Wyszyoskiego)”  

2/ „Budowa nawierzchni z destruktu asfaltowego w ul. Wiśniowej w Mławie” na 

 „Przebudowa nawierzchni żwirowej na nawierzchnię z destruktu asfaltowego na  

ul. Wiśniowej w Mławie” 

 W załączniku Nr 4 – Wydatki na realizację zadao określonych w Miejskim Programie 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2012r. – wprowadzono wydatki 

związane z zakupem usług dostępu do sieci Internet w kwocie 1.008,00 zł,- które zostały 

wprowadzone do planu wydatków Uchwałą Nr XX/ 200/ 2012 Rady Miasta Mława z dnia  

21 sierpnia 2012r. 



 W załączniku Nr 7 – Plan rachunku dochodów oraz wydatków nimi sfinansowanych 

samorządowych jednostek budżetowych na 2012r., z uwagi na reorganizację jednostek 

budżetowych: 

- Szkoły Podstawowej Nr 7 w Mławie 

- Miejskiego Przedszkola Samorządowego Nr 3 w Mławie 

- Zespołu Placówek Oświatowych Nr 3 w Mławie   

dokonano zmiany planu dochodów oraz wydatków tych jednostek. 

Jednostki budżetowe: Szkoła Podstawowa Nr 7 w Mławie oraz Miejskie Przedszkole 

Samorządowe Nr 3 w Mławie zostały połączone. W wyniku tego połączenia z dniem  

1 września 2012r. powstał Zespół Placówek Oświatowych Nr 3 w Mławie – Uchwała Nr XVII/ 

168/ 2012 Rady Miasta Mława z dnia 24 kwietnia 2012r. w sprawie powołania Zespołu 

Placówek Oświatowych Nr 3 w Mławie. 

Pozostałe środki pieniężne jednostek, tj. Szkoły Podstawowej Nr 7 w Mławie oraz Miejskiego 

Przedszkola Samorządowego Nr 3 w Mławie na koniec okresu sprawozdawczego, tj. na dzieo 

31 sierpnia 2012r. stanowią środki pieniężne na początek okresu sprawozdawczego, tj. na 

dzieo 1 września 2012r. Zespołu Placówek Oświatowych Nr 3 w Mławie. 

 Skarbnik poinformował, że dochody budżetu miasta po zmianach na 2012r. wynoszą 

78.630.409,85 zł,- zaś wydatki: 80.834.449,19 zł,- 

 Deficyt budżetu w kwocie 2.204.039,34 zł,- pokryty z wolnych środków. 

 Przychody budżetu nie ulegają zmianie i wynoszą: 5.222.513,44 zł,- , w tym: 

- przychody z emisji obligacji komunalnych w kwocie 3.000.000,00 zł,- 

- wolnych środków w kwocie 2.222.513,44 zł,- 

 Rozchody budżetu miasta nie ulegają zmianie i wynoszą 3.018.474,10 zł,-, w tym: 

- spłata ostatniej raty pożyczki w kwocie 18.474,10 zł,- 

- wykup obligacji komunalnych w kwocie 3.000.000,00 zł,- 

 Na zakooczenie Skarbnik poinformował, że w imieniu Pana Burmistrza wnosi 

autopoprawkę do projektu tej uchwały polegającą na dokonaniu zmiany w załączniku Nr 2 

(Wydatki) do projektu uchwały, która tak naprawdę nie ma wpływu na zmianę dochodów ani 

wydatków. Zmiana dotyczy: 

 Dz. 750 – Administracja publiczna (+9.000,00 zł,-)  

Rozdział 75075 – Promocja jednostek samorządu terytorialnego: 

- zmniejszenie wydatków w kwocie (-3.000,00 zł,-) z tytułu usług pozostałych w planie 

finansowym Urzędu Miasta z przeznaczeniem na zakup obrazu malarza Wojciecha 

Piechowskiego „Scena w karczmie” z cyklu „Pan Twardowski” 

- zwiększenie wydatków w kwocie (+12.000,00 zł,-) z przeznaczeniem na zakup usług 

pozostałych w planie finansowym Urzędu Miasta   

 Dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (-9.000,00 zł,-) 

Rozdział 92118 – Muzea (+3.000,00 zł,-) dotyczy zwiększenia dotacji podmiotowej dla 

Muzeum Ziemi Zawkrzeoskiej w Mławie z przeznaczeniem na zakup obrazu malarza 

Wojciecha Piechowskiego „Scena w karczmie” z cyklu „Pan Twardowski” 



Rozdział 92195 – Pozostała działalnośd (-12.000,00 zł,-) dotyczy zmniejszenia 

wydatków z tytułu zakupu usług pozostałych w planie finansowym Urzędu Miasta 

 Dz. 600 – Transport i łącznośd (-30.000,00 zł,-)  

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (-30.000,00 zł,-) dotyczy zmniejszenia 

wydatków z tytułu zakupu usług pozostałych w planie finansowym Urzędu Miasta 

 

Ponadto Skarbnik poinformował, że dokonuje się zmiany w załączniku Nr 3 (Wydatki 

na zadania inwestycyjne na 2012r. nieobjęte Wieloletnią Prognozą Finansową) do projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012r.: 

- zmniejsza się środki w kwocie (-32.000,00 zł,-) z zadania inwestycyjnego  

pn.: „Budowa chodnika w ul. Batalionów Chłopskich w Mławie” 

- zwiększa się środki w kwocie (+20.000,00 zł,-) na realizację zadania inwestycyjnego 

pn.: „Przebudowa nawierzchni z destruktu asfaltowego w ul. Poziomkowej w Mławie; 

wprowadzenie zadania do planu zadao inwestycyjnych na 2012r. nie objętych WPF 

- zwiększa się środki w kwocie (+42.000,00 zł,-) na zadanie inwestycyjne  

pn.: „Przebudowa nawierzchni z destruktu asfaltowego w drodze gminnej – działka nr 1735 

w Mławie; wprowadzenie zadania do planu zadao inwestycyjnych na 2012r. nie objętych 

WPF 

 Skarbnik poprosił w imieniu Pana Burmistrza o podjęcie uchwały w przedstawionej 

wersji wraz z autopoprawką. 

  

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

 Radny JERZY RAKOWSKI 

 Co sesja dokonywane są tego typu zmiany w budżecie miasta, które często mają 

charakter czysto porządkowy lub uzupełniający o brakujące środki na dane inwestycje. 

Zdarza się też, że przeznaczamy środki na nowe zadania. Tak też jest dzisiaj. Cieszy,  

że wykorzystujemy moment związany z modernizacją ul. Warszawskiej i drogi 544, aby 

przeznaczyd pozyskany destrukt na drogi w mieście. Jest to dobry kierunek i kładzenie 

destruktu zdaje egzamin.  

 Poruszył sprawę zdjęcie 25 tysięcy złotych na tzw. dokument Studium wykonalności  

i modernizacji oświetlenia ulicznego w Mławie. Nie raz o tym rozmawialiśmy. Przyjęliśmy  

z zadowoleniem, że powstanie taki dokument w wyniku czego będziemy kompleksowo 

modernizowad oświetlenie w mieście. Na wczorajszej Komisji Budżetu poruszył ten temat  

i zrozumiał, że nie mamy już szans na kompleksową modernizację oświetlenia. Były 



przedstawiane wyjaśnienia w tej sprawie.   Uważa, że należy szukad jakiegoś wyjścia  

i dokonad modernizacji oświetlenia. Zaapelował żeby szukad rozwiązao i zintensyfikowad 

prace w tym zakresie. Modernizacja oświetlenia jest lepszym rozwiązaniem dla mieszkaoców 

niż stosowanie wyłączania oświetlenia.  

 

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Przypomniał, że w dniu wczorajszym podczas posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu odbyła się dyskusja na ten temat. Przedstawiciele Burmistrza 

udzielali szczegółowych i konkretnych odpowiedzi.  

 Istnieje prawdopodobieostwo, że do kooca tego roku ok. 100 lamp zostanie 

wymienionych na nowe, bardziej oszczędne. Oczywiście nie wszyscy mieszkaocy mogą o tym 

wiedzied. W kilku słowach wyjaśnił, że wymiana oświetlenia ulicznego to bardzo złożony 

proces nie tylko inwestycyjny ale też decyzyjny. Lampy, które są na ternie Miasta są naszą 

własnością. W zdecydowanej większości są własnością Spółki Energa - Operator. W związku  

z tym, na cudzym majątku nie możemy inwestowad. Tych opraw jest ok. 2 tysięcy  

i od kilkunastu lat te oprawy są o mocy 300 czy 400 VAT i nie dają takiego światła, jak byśmy 

chcieli.  

 W tym roku przez kilka miesięcy negocjowaliśmy ze Spółką warunki umowy na 

kontynuację konserwacji oświetlenia ulicznego i ewentualnej wymiany w ramach tej 

konserwacji opraw na nowe. Wiemy też, że nowe lampy dają większą moc oświetlenia, co 

powoduje wyższy stan bezpieczeostwa mieszkaoców pieszych i kierowców. Te negocjacje 

miały na celu przekonanie Spółkę aby podjęła się takiego wyzwania.  

 Zdejmując kwotę 25 tysięcy złotych absolutnie nie rezygnujemy z tego, aby 

oświetlenie w mieście było lepsze, efektywniejsze i bardziej oszczędne. Pomimo podpisania 

umowy są w dalszym ciągu prowadzone ze Spółką rozmowy w sprawie wymiany opraw. 

 Poinformował, że jako nieliczni w kraju zawiązaliśmy Grupę zakupową i oszczędzamy 

na tym, że organizujemy przetargi publiczne na dostawę energii elektrycznej. W prace te są 

głównie zaangażowane dwa Wydziały: Inwestycji i Gospodarki Komunalnej. 

 

 Radny WOJCIECH KRAJEWSKI 

 Zapytał, czy na całej długości wymienionych ulic położony będzie destrukt? Jaka suma 

pieniędzy będzie na to przeznaczona? 

 

 



 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Pozyskany destrukt pochodzid będzie ze sfrezowania nawierzchni ul. Warszawskiej 

oraz drogi wojewódzkiej nr 615. Dokładnie nie wiemy ile będzie tego materiału, ale 

przedstawione zostały konkretne propozycje ulic zakładamy, że te ulice powinny zostad  

w całości wykonane. Do czasu, kiedy aura pogodowa będzie nam sprzyjad powinniśmy  

to wykonad. Kwota przeznaczona na ten cel to 92 tysiące złotych. 

 

 Radny JANUSZ UNIEWICZ 

 W kilku zdaniach przedstawił informację o dyskusji, jaka odbyła się podczas 

posiedzenia Komisji Budownictwa na temat oświetlenia miasta. Mieszkaocy mają 

zastrzeżenia do sposobu, jaki został zastosowany w związku z wprowadzonymi 

oszczędnościami. Wyłączanie oświetlenia ulicznego jest o takich porach, kiedy ruch jest 

jeszcze duży. Dostaliśmy zapewnienie od Pani Naczelnik Aptowicz, że ta sytuacja ulegnie 

zmianie. W związku z tym zaapelował, aby monitorowad tą sprawę i pamiętad  

o bezpieczeostwie mieszkaoców. 

 

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Ten głos jest niezmiernie ważny. Warto o tym dyskutowad. Nie ma idealnego 

rozwiązania. Nowa propozycja została już przez Panią Naczelnik przygotowana i zostanie 

przesłana do Spółki Energa - Operator.   

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

z autopoprawką 

 

UCHWAŁĘ Nr XXI/ 213/ 2012 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012r. 

 

Ad pkt 8. 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta 

 Poinformował, że zmiany w budżecie, które zostały przyjęte w poprzednim punkcie 

skutkują koniecznością podjęcia kolejnej uchwały. Przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława.  



 Dochody budżetu miasta po zmianach na 2012r. planuje się w wysokości 

78.630.409,85 zł,- , w tym: 

- dochody bieżące w kwocie 76.518.539,49 zł,-  

- dochody majątkowe  w kwocie 2.111.870,36 zł,- 

 Wydatki budżetu miasta po zmianach na 2012r. planuje się e wysokości 

80.834.449,19 zł,- , w tym: 

- wydatki bieżące w kwocie 73.786.410,10 zł,- 

- wydatki majątkowe w kwocie 7.048.039,09 zł,- 

 Skarbnik poinformował, że wynik budżetu (deficyt) wynosi 2.204.039,34 zł,- i jest 

pokryty przychodami pochodzącymi z wolnych środków z roku 2011.  

 Zmiany w wykazie przedsięwzięd wieloletnich Wieloletniej Prognozy Finansowej  

w latach 2012-2040 dotyczą w roku 2012: 

- zmniejszenia planowanych wydatków na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa 

Sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 6 w Mławie” w kwocie (-26.000,00 zł,-); 

łączne nakłady finansowe po zmianie wynoszą 3.447.973,00 zł,-   

- zwiększenia planowanych wydatków na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa 

Przedszkola przy Zespole Placówek Oświatowych Nr 2 w Mławie” w kwocie (+54.000,00 zł,-); 

łączne nakłady finansowe po zmianie wyniosą 4.104.000,00 zł,- 

 Skarbnik poprosił w imieniu Pana Burmistrza o podjęcie uchwały w przedstawionej 

wersji. 

  

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXI / 214 / 2012 
 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława 
 

 



Ad pkt 9. 

 RYSZARD STANISZEWSKI Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

publicznym szkołom i przedszkolom prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne. Powodem 

przedłożenia tego projektu uchwały jest fakt, iż podmiot wymieniony w tytule uchwały, czyli 

osoba prawna złożyła do Pana Burmistrza wniosek o wydanie zezwolenia na założenie szkoły 

publicznej. Po dokładnym rozważeniu  Pan Burmistrz uznał, że powołanie placówki w rejonie 

ul. Kopernika i ul. Torfa Załęskiego jest dośd ważnym elementem uzupełnienia sieci szkolnej  

i przedszkolnej funkcjonującej w naszym mieście.  

 Pan Burmistrz zdecydował o wydaniu takiego zezwolenia w formie decyzji 

administracyjnej. Mamy więc nowy podmiot, który będzie prowadził szkoły publiczne  

i przedszkola. Samorządy są jedynymi jednostkami, które prowadzą tylko i wyłącznie szkoły 

publiczne. Ustawodawca dopuszcza, że szkoły publiczne w trybie zezwolenia o którym była 

mowa mogą prowadzid również osoby prawne i fizyczne.  

 Fakt ten spowodował, że zgodnie z ustawą o systemie oświaty należy ustalid zasady 

udzielania i rozliczania dotacji tego typu szkołom, gdyż takiej uchwały do tej pory nie 

mięliśmy, nie było takiej potrzeby.  

 Naczelnik poinformował, że zgodnie z ustawą o systemie oświaty kwota udzielana 

szkołom publicznym nie może byd mniejsza, jak kwota, która jest przewidziana na bieżące 

utrzymanie uczniów w jednostkach prowadzonych przez gminę. Z tych też powodów 

podjęcie tej uchwały jest zasadne.  

 Naczelnik poprosił w imieniu Pana Burmistrza o podjęcie uchwały w przedstawionej 

wersji. 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (17 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

UCHWAŁĘ  Nr XXI / 215 / 2012 
 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji publicznym szkołom i przedszkolom 
prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne 

 
 



Ad pkt 10. 

 URSZULA APTOWICZ Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Ochrony Środowiska 

 Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr III/ 24/ 2010 Rady 

Miejskiej w Mławie z dnia 30 grudnia 2010r. w sprawie określenia założeo do programu 

gospodarczego w dziedzinie budownictwa mieszkaniowego Miasta Mławy na lata 2011-

2015. Poinformowała, że uchylana uchwała dotyczyła założeo do programu gospodarczego 

na lata 2011-2015 oraz ważnych kwestii budownictwa mieszkaniowego. W ramach realizacji 

tego programu Miasto przekazało do TBS Sp. z o.o.  w roku 2011 środki finansowe  

w wysokości 500 tysięcy złotych na zwiększenie kapitału Spółki. Źródłem finansowania 

wydatków do pokrycia z budżetu miasta będą wpływy z podatków i opłat lokalnych.  

Naczelnik poinformowała, że w związku z tym, że główną barierą racjonalnego 

gospodarowania zasobami mieszkaniowymi jest ograniczona dostępnośd środków na 

finansowanie społecznego budownictwa i dotyczy to środków Towarzystw Budownictwa 

Społecznego powołanych ustawą  z 1995r. o niektórych formach popierania budownictwa 

mieszkaniowego. Środki z Krajowego Funduszu Mieszkaniowego są niedostępne a środki 

finansowe w budżecie Miasta Mława są zbyt małe na budowanie zasobu mieszkaniowego na 

wynajem dlatego też dalsze przekazywanie pieniędzy nie ma uzasadnienia. Jednak z chwilą 

poprawy sytuacji finansowej Miasta Mława zostaną podjęte działania zmierzające  

do dalszego przekazywania Towarzystwu Budownictwa Społecznego środków finansowych 

oraz gruntów z przeznaczeniem na inwestycje mieszkaniowe. 

 Odczytała projekt uchwały i w imieniu Pana Burmistrza poprosiła o jej podjecie. 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

i uzyskał pozytywną opinię. 

 

 Radny JERZY RAKOWSKI 

 Program, który był uchwalony w grudniu 2010r. miał funkcjonowad w latach 2011-

2015, funkcjonował zaledwie 1,5 roku. Jest zdziwiony, że likwidujemy program, który miał 

funkcjonowad do roku 2015. Rozumie, że mogą byd przejściowe trudności, m.in. w zakresie 

pozyskiwania środków zewnętrznych jak również kłopoty z budżetem miasta. Skłonny byłby 

poprzed zmianę polegającą na nie przekazaniu środków w tym roku i poczekaniu do 

kolejnych lat. Taką uchwałą zamykamy rozwój budownictwa w ramach Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego w Mławie.  

 



 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Przypomniał, że podczas wczorajszego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu Pani Burmistrz przekazała informację o nie zamykaniu drogi wspierania 

budownictwa społecznego. W każdej chwili Rada Miasta ma możliwośd dokonywania zmian  

i podejmowania uchwał co do przyznawania środków na realizację konkretnych zadao.  

W tym roku jesteśmy zobowiązani uchwałą budżetową do przekazania kwoty 500 tysięcy 

złotych na rzecz TBS Sp. z o.o. w Mławie. W roku bieżącym nie jest realizowane budownictwo 

społeczne dlatego nie ma sensu trzymania tych środków w budżecie miasta. Taka propozycja 

w formie tego projektu uchwały została Paostwu zaproponowana i to Paostwo zdecydujecie, 

czy tą uchwałę należy podjąd. Poprosił o przyjęcie proponowanych zmian. 

 

 Radny JERZY RAKOWSKI 

 Zauważył, że nie jest to korekta tylko uchylenie uchwały. 

 

 Radny ARTUR DĘBSKI 

 W zasadzie zgadza się z przedstawioną propozycją, ale w zamian oczekuje,  

że w najbliższych miesiącach pojawi się nowa wizja budownictwa mieszkaniowego w naszym 

mieście. 

 

 JANINA BUDZICHOWSKA z-ca Burmistrza 

 W ramach wyjaśnienia przypomniał, że istniej dokument, jakim jest polityka 

mieszkaniowa miasta, przyjęta uchwałą Rady Miasta. Kilka programów zapisanych w polityce  

nie było realizowanych, ale na wniosek  Prezesa TBS Sp. z o.o. w Mławie dokument został 

zaktualizowany, aby działania przynosiły pozytywne skutki dla mieszkaoców. Uważa,  

że nie ma żadnego zagrożenia co do polityki mieszkaniowej w zakresie budownictwa 

społecznego.  

  

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących 

się) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXI / 216 / 2012 



w sprawie uchylenia Uchwały Nr III/ 24/ 2010 Rady Miejskiej w Mławie  

z dnia 30 grudnia 2010r. w sprawie określenia założeo do programu gospodarczego  

w dziedzinie budownictwa mieszkaniowego Miasta Mławy na lata 2011-2015 

 

Ad pkt 11. 

 URSZULA APTOWICZ Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Ochrony Środowiska 

 Przedstawiła projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XIII/ 134/ 2011 Rady Miasta 

Mława z dnia 29 grudnia 2011r. w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2012-2016. Poinformowała, że zmiana dotyczy:  

w załączniku Nr 1 zmienia się § 1 w taki sposób, że dodaje się w kolejnym akapicie zapis  

o następującej treści: „Tworzy się zasób tymczasowych pomieszczeo, które przeznacza się na 

wynajem poprzez przekwalifikowanie lokali socjalnych o niskim standardzie wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu gminy”. Ponadto zmienia się załącznik Nr 4 nadając mu 

brzmienie określone w załączniku Nr 1 do niniejszego projektu uchwały oraz dodaje się 

załącznik Nr 16 w sprawie utworzenia zasobu tymczasowych pomieszczeo, w brzmieniu 

załącznika Nr 2 do  niniejszego projektu uchwały. 

 Pierwszy załącznik – Plan remontów bieżących na rok 2012 ma charakter 

porządkowy. W tabeli z pozycji nr 1, nr 8 i nr 9 przenosimy kwotę 70 tysięcy złotych do 

pozycji nr 7 – są to budynki gminne, remont lokali po zmarłych i eksmisjach, gdzie była 

zagwarantowana kwota 100 tys. zł,- tera będzie zwiększona do 170 tysięcy złotych. Całośd 

przeznaczonych środków na remonty w wysokości 550 tysięcy złotych pozostaje bez zmian,  

a dokonywane są jedynie przesunięcia.  

 W ramach naszej polityki mieszkaniowej uchwałą Rady Miasta w miesiącu kwietniu 

br. zmieniane były programy, zachęcając mieszkaoców do tego, aby włączali się do 

polepszania standardu mieszkao.  Są już pierwsze efekty. Do programu „Nasz Dom” zgłosiła 

się Wspólnota Mieszkaniowa Stary Rynek 11 oraz do programu „Ulepszamy mieszkania” – 

Wspólnota Mieszkaniowa Słowackiego 5.  

 Naczelnik poinformowała, że lokale, które odzyskujemy po eksmisjach są bardzo 

zdewastowane i dlatego potrzebne są wysokie środki na remont lokali mieszkalnych.  

 Poinformowała, że w załączniku Nr 2 do przedstawianego projektu uchwały tworzy 

się zasób tymczasowych pomieszczeo, które przeznacza się na wynajem poprzez 

„Przekwalifikowanie lokali socjalnych o niskim standardzie wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy”. Dotyczy to budynku przy ul. Willowej 8 w Mławie – lokale 

nr 1, 2, 3 i 4 o powierzchni użytkowej  64 m2 . Wynika to ze zmiany ustawodawstwa. 

Wcześniej miasto było zobowiązane wskazywad lokal tymczasowy najemcom, którzy nie 



otrzymali lokalu socjalnego a komornik wystąpił o wskazanie takiego lokalu i były takie 

przypadki. Obecnie ustawodawca zmienił zapis i gmina tworzy zasób tymczasowych 

pomieszczeo, które przeznacza się na wynajem i taki zasób jesteśmy zobowiązani tworzyd. 

Lokale tymczasowe są wynajmowane na czas określony, nie krótszy niż 1 miesiąc i nie dłuższy   

6 miesięcy.  

 W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

i uzyskał pozytywną opinię. 

 

 Radny JANUSZ UNIEWICZ 

 Poinformował, że podczas posiedzenia Komisji Budownictwa jeden z elementów 

planu remontów na 2012r. wzbudził swego rodzaju kontrowersje. Chodziło  

o zainwestowanie bardzo dużych środków  w wysokości 100 tysięcy złotych w budynek przy 

ul. Willowej 8 w Mławie. Jest to budynek o bardzo niskim standardzie i inwestowanie  

w niego tak dużych środków na doprowadzenie wody i kanalizacji budziło pewien sprzeciw, 

gdyż mieszkają tam osoby, które nie tylko nie dbają o otoczenie ale ręcz przyczyniają się do 

jego dewastacji. Nie mniej jednak pomimo tych rozterek Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

 

 Radny LESZEK OSLIŹLOK 

 Zapytał, czy przeznaczenie tych pieniędzy w wysokości 100 tysięcy złotych jest 

bezpośrednio związane z przekwalifikowaniem lokali? Dochodzimy chyba do takiego 

momentu, że Rada Miasta będzie się musiała zastanowid nad statusem lokali przy  

ul. Willowej 8. Należy się zastanowi, czy zgadzamy się na taki poziom zamieszkania w naszym 

mieście. Niektórzy rzeczywiście nie zasługują na  lepsze warunki zamieszkania ale działa to 

też w drugą stronę. Taki standard zamieszkania nie przyczynia się do tego aby osoby, które 

tam mają przydzielony lokal mieszkalny chciały zmieniad swoje dotychczasowe życie.  

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (19 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXI / 217 / 2012 



zmieniającą Uchwałę Nr XIII/ 134/ 2011 Rady Miasta Mława  

z dnia 29 grudnia 2011r. w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2012-2016 

 

Ad pkt 12. 

 URSZULA APTOWICZ Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Ochrony Środowiska 

 Przedstawiła projekt uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta Mława 

określenia zasad korzystania z zabytkowego parku miejskiego w Mławie zamkniętego ulicami 

Reymonta, Żeromskiego, Wyspiaoskiego i Sienkiewicza. Poinformowała, że powierzenie  

Burmistrzowi Miasta określenia zasad korzystania z zabytkowego parku miejskiego w Mławie 

położonego na działce nr 233/8 ma aspekt organizacyjny i ułatwi zmianę regulaminu parku 

bezpośrednio Burmistrzowi Miasta Mława bez konieczności zwoływania posiedzeo Rady 

Miasta.  Przepisy prawne pozwalają Radzie na przekazanie Burmistrzowi Miasta kompetencji 

w zakresie określenia zasad korzystania z miejskich obiektów i urządzeo użyteczności 

publicznej.  

 Obecnie godziny otwarcia Parku w okresie od 1 maja do 30 września od godziny 6.00 

do godziny 23.00 powodują pracę obsługi w godzinach nocnych. Wieczorem i w późnych 

godzinach nocnych jest mało osób odwiedzających park, szczególnie widoczne to jest  

w okresie zimowym. Istnieją przesłanki do zmiany regulaminu i czasu otwarcia parku  

w różnych porach roku w zależności od potrzeb. 

 Zabytkowy park miejski w Mławie jest miejscem służącym rekreacji i wypoczynku 

mieszkaoców Mławy. Niestety nieprawidłowe korzystanie z parku miejskiego prowadzi  

do dewastacji zielni oraz urządzeo zlokalizowanych na jego terenie. Ustalenie zasad 

korzystania z zabytkowego parku miejskiego w Mławie ma na celu wyeliminowanie działao 

prowadzących do niszczenia tego obiektu oraz zapewnienie należytego korzystania  

i bezpieczeostwa korzystających z w/w parku.  

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 

 

 Radny MAREK KIEŁBIOSKI 

 W projekcie uchwały jest sugestia, co do przyszłych zmian jeśli chodzi o korzystanie  

z zabytkowego parku. Zapytał, czy zmiany te w przyszłości mają dotyczyd tylko ograniczenia 

czasu otwarcia parku? Czy będą ustalone nowe godziny otwarcia parku?  



 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Wyjaśnił, że chodzi o to, aby na bieżąco móc dokonywad zmian godziny otwarcia 

parku. Chodzi o takie zmiany, jak np. imprezy masowe, które odbywają się w parku miejskim. 

Przy dotychczasowej uchwale za każdym razem Rada musiałaby podejmowad uchwałę  

w sprawie przedłużenia godzin otwarcia parku. Upoważniając do tego Burmistrza będzie 

możliwe na bieżąco regulowanie godzin otwarcia parku.  

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła 

 

UCHWAŁĘ  Nr XXI / 218 / 2012 

w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta Mława określenia zasad korzystania  

z zabytkowego parku miejskiego w Mławie zamkniętego ulicami  

Reymonta, Żeromskiego, Wyspiaoskiego i Sienkiewicza 

 

 Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

 Ogłosił 10 minutową przerwę obradach. 

 Obrady zostały wznowione o godzinie 15.00 

 

Ad pkt 13. 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. Przedmiotem 

zamiany są nieruchomości:  

- udział w wysokości ½ we współwłasności lokali użytkowych nr 3 i nr 4 o łącznej powierzchni 

157,5 m2, położonych w Mławie przy ul. 18. Stycznia 4 na działkach nr 4310/7, nr 4310/1  

i nr 4308/3 stanowiących własnośd Miasta Mława 

- nieruchomośd nr 233/5 o powierzchni 1263 m2, położona w Parku Miejskim przy  

ul. Sienkiewicza w Mławie, zabudowana budynkiem przychodni zdrowia, stanowiąca 

własnośd Powiatu Mławskiego. 

 Naczelnik poinformował, że zamiana nieruchomości stanowi wykonanie części 

porozumienia z dnia 23 sierpnia 2012r. zawartego między Miastem Mława, Powiatem 



Mławskim i Spółdzielnią Budowlano-Mieszkaniową „Zacisze 1995” w Mławie. Celem 

porozumienia jest nabycie przez Powiat Mławski lokali użytkowych nr 3 i nr 4 w budynku 

przy ul. 18. Stycznia 4 z przeznaczeniem na urządzenie w nich przychodni zdrowia oraz 

nabycie przez Miasto Mława nieruchomości zabudowanej budynkiem przychodni zdrowia  

w Parku Miejskim w celu zmiany jego przeznaczenia i wykorzystania na usługi towarzyszące 

funkcji rekreacyjnej parku.  

 Wartości zamienianych nieruchomości zostaną określone przez rzeczoznawcę 

majątkowego. Zamiana nieruchomości nastąpi bez dopłat z tytułu różnej wartości 

zamienianych nieruchomości.  

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjecie tej uchwały. 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (19 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXI / 219 / 2012 

w sprawie zamiany nieruchomości  

 

Ad pkt 14. 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawił dwa projekty uchwał w sprawie nabycia nieruchomości. Pierwszy projekt 

dotyczył nabycia do zasobu nieruchomości Miasta Mława niezabudowanej nieruchomości  

nr 4367 o powierzchni 8782 m2, położonej w Mławie przy ul. Browarnej, stanowiącej 

własnośd Skarbu Paostwa. Zamiar nabycia tej nieruchomości przez Miasto wiąże  

się z wnioskiem, jaki do Burmistrza Miasta Mława złożyła grupa właścicieli nieruchomości 

położonych przy ul. Okólnej. Właściciele ci wystąpili z takim wnioskiem, gdyż ich 

nieruchomości mają bardzo utrudniony dojazd od strony ul. Okólnej, a istnieje możliwośd 

wykorzystania tych gruntów na cele budownictwa mieszkaniowego. Na części tej 

nieruchomości planowane jest wybudowanie gminnej drogi publicznej, która zapewni 

komunikację obszaru położonego między ulicami Okólną, Browarną i Warszawską.  



 Naczelnik poinformował, że Burmistrz Miasta Mława złożył do Starosty Mławskiego, 

który z mocy prawa gospodaruje zasobem nieruchomości Skarbu Paostwa wniosek  

o sprzedaż nieruchomości na rzecz Miasta Mława za cenę niższą niż jej wartośd rynkowa, 

czyli z bonifikatą. 

 W wyniku postępowania w którym uczestniczy również Wojewoda Mazowiecki 

pojawiła się potrzeba, aby w tej sprawie wypowiedziała się również Rada Miasta. Dlatego też 

przygotowany został ten projekt uchwały. Pierwszym celem wykorzystania nieruchomości  

nr 4367 będzie wybudowanie gminnej drogi publicznej, drugim celem – osiedle komunalne 

budownictwa mieszkaniowego. 

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjecie tej uchwały. 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (19 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXI / 220 / 2012 

w sprawie nabycia nieruchomości  

 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia niezabudowanej nieruchomości 

składającej się z dwóch działek nr 1352/1 i nr 1352/3 o łącznej powierzchni 295 m2, położnej 

w Mławie przy ul. Poziomkowej. Jej nabycie następuje z przeznaczeniem na urządzenie 

gminnych dróg publicznych: działka nr 1352/1 na poszerzenie ul. Poziomkowej natomiast 

działka nr 1352/3 na poszerzenie ul. Cegielnia. Poinformował, że odbyły się negocjacje  

z właścicielem tej nieruchomości podczas których uzgodniono warunki nabycia. 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 

 

 



Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

UCHWAŁĘ  Nr XXI / 221 / 2012 

w sprawie nabycia nieruchomości  

 

Ad pkt 15. 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie zrzeczenia prawa służebności gruntowej 

przechodu na nieruchomości nr 685/25 położonej w Mławie przy ul. 3. Maja. Służebnośd  

ta przysługuje Miastu Mława, jako właścicielowi nieruchomości składających się z działek  

o numerach: 685/27, 685/29, 685/31, 685/32, 685/33, które wcześniej były oznaczone 

numerem 685/26.  

 Wyjaśnił, że istnienie służebności Przechodu na nieruchomości nr 685/25 polega na 

istnieniu przejścia pieszego między nieruchomością Miasta Mława, która stanowi drogę 

wewnętrzną a ul. 3. Maja. Z wnioskiem w sprawie zrzeczenia się przez Miasto Mława tej 

służebności, jak i istniejące na tej służebności przejście piesze, jako publiczne zostało 

zamknięte wystąpiła Wspólnota Mieszkaniowa ul. 3. Maja 3B. Wniosek był uzasadniony 

uciążliwościami, jakie z powodu istnienia tego przejścia ponosi Wspólnota.  

 Burmistrz Miasta Mława wystąpił w tej sprawie z wnioskiem do zarządców 

nieruchomości, których właściciele lokali korzystają z tego przejścia, a więc do TBS Sp. z o.o. 

oraz Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej „Zawkrze” i uzyskał pozytywną 

opinię. 

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjecie tej uchwały. 

 

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 

 

 Radny MAREK KIEŁBIOSKI 

 Zapytał, jakiego rodzaju uciążliwości spotykały mieszkaoców tej Wspólnoty? 

 

 



 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Odczytał fragment wniosku złożonego przez Wspólnotę Mieszkaniową: „…przede 

wszystkim w godzinach wieczornych oraz nocnych zbiera się tam młodzież, która spożywa 

alkohol oraz głośno się zachowuje. Przejście to często także stanowi szalet pod chmurką, 

gdzie załatwiane są potrzeby fizjologiczne. Często mieszkaocy bloku boją się tam przechodzid 

z obawy przed zaczepkami tam zgromadzonych. Często po takich spotkaniach młodzieży 

porozrzucane są śmieci i butelki po alkoholu. Wielokrotnie w tym miejscu musiała 

interweniowad policja. Zamknięcie przejścia umożliwi utrzymanie porządku w tym miejscu, 

jak i przyległym ogródku a także zwiększy bezpieczeostwo i komfort psychiczny mieszkaoców 

bloku”. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXI / 222 / 2012 

w sprawie zrzeczenia prawa służebności 

 

Ad pkt 16. 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawił projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr 63 Miejskiej Rady Narodowej  

w Mławie z dnia 24 marca 1982r. w sprawie unormowania nazewnictwa ulic na terenie  

m. Mława. Uchwała ma na celu uporządkowanie nazewnictwa ulic w Mławie. Poinformował, 

że Miejska Rada Narodowa Uchwałą Nr 63 z dnia 24 marca 1982r. zatwierdziła wykaz ulic na 

terenie miasta Mława, a obowiązywanie w/w aktu prawa miejscowego po dniu 27 maja 

1990r., tj. po wejściu w  życie ustawy o samorządzie terytorialnym potwierdziła Rada Miejska 

w Mławie Uchwałą Nr X/ 75/ 1990 z dnia 20 grudnia 1990r. 

 Naczelnik poinformował, że w wykazie nazw ulic w/w uchwała zawierała m.in. takie 

ulice, jak: Dolna, Krzywa, Orzeszkowej, Pólko, Prosta, Topolowa, Wierzbowa, Wiatraczna, 

Leśniczówki. Nawy te odnoszą się do ulic, które nie istnieją lub których położenia nie można 

jednoznacznie określid.  

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjecie tej uchwały. 

 



 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz 

Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał 

pozytywną opinię. 

 

 Radny ARTUR DĘBSKI 

 Złożył wniosek formalny w sprawie wykreślenia z projektu tej uchwały ul. Krzywą. 

Wspólnie z radnym Januszem Uniewiczem złożyli wnioski do budżetu miasta na przyszły rok  

i jeden z tych wniosków dotyczył remontu ul. Krzywej od ul. Długiej do ul. Płockiej (starej). 

Nazwa ta funkcjonuje wśród mieszkaoców. Prawdą jest, że na ul. Krzywej nie ma żadnego 

meldunku ale ulic, gdzie brak jest zameldowao jest w mieście więcej. Ulica ta istnieje – wjazd 

jest od ul. Płockiej a wyjazd ul. Spichrzową. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

 Poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego Artura Dębskiego. 

 

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym (5 głosów za, 11 – przeciw i 2 – wstrzymujące 

się) o d r z u c i ł a   wniosek w sprawie wykreślenia z projektu tej uchwały ul. Krzywej. 

 

 Radny LESZEK OŚLIŹLOK 

 Zapytał, czy powrót do jakiejś nazwy np. do nazwy ul. E. Orzeszkowej w innym 

miejscu będzie możliwy? 

 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Nie widzi żadnej przeszkody.  

 

 Radny ARTUR DĘBSKI 

 Jeśli mieszkaocy starej Płockiej wnieśliby do Rady Miasta wniosek aby nadad nazwę 

ul. Krzywej to będzie to możliwe? 

 



 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Ulica Krzywa nie biegnie do ul. Płockiej. Z dokumentów wynika, że kiedyś była to ulica 

między ul. Długą a ul. Prostą. Ulica Prosta to jest ulica, której w tej chwili już nie ma a była  

w miejscu, gdzie obecnie jest Osiedle Spółdzielni Mieszkaniowej  „Zawkrze”. Jeśli mieszkaocy 

lub Spółdzielnia podejmą taką inicjatywę, to może warto byłoby się zastanowid nad nowym 

przebiegiem ul. Krzywej. Mogłaby się zaczynad np. w miejscu gdzie jest jej początek  

a kooczyła się przy ul. Spichrzowej. Taki przebieg spowodowałby oddzielenie terenów 

Spółdzielni od prywatnych nieruchomości. Podkreślił, że nadanie nazwy ul. Krzywej jest 

możliwe. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, przy 1 głosie przeciw  

i 2 wstrzymujących się) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XXI / 223 / 2012 

zmieniającą Uchwałę Nr 63 Miejskiej Rady Narodowej w Mławie z dnia 24 marca 1982r.  

w sprawie unormowania nazewnictwa ulic na terenie m. Mława 

 

Ad pkt 17. 

 Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

 Przypomniał, że na początku sesji pismo wraz z treścią Apelu zostało odczytane. 

Każdy z radnych otrzymał treśd apelu.  

 Zapytał, czy radni wyrażają zgodę na zrezygnowanie z odczytywania po raz kolejny 

treści Apelu i przejście do głosowania? 

 Radni wyrazili taką wolę. 

  

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) przyjęła  

APEL  

w sprawie pozostawienia Biura Obsługi Klienta zlokalizowanego przy ul. Warszawskiej 127 

w Mławie działającego w zakresie ENERGA-OPERATOR SA w Gdaosku 

i skierowaniu tego Apelu do Prezesa Zarządu ENERGA-OPERATOR SA w Gdaosku 



Ad pkt 18. 

Sekretarz Miasta MARIUSZ SZCZECHOWICZ 

Przedstawił informację o wystąpieniu pokontrolnym Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie oraz odczytał pismo Burmistrza Miasta Mława, stanowiące 

odpowiedź na zalecenia pokontrolne. Kopia pisma stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad pkt 19. 

 Burmistrz Miasta Mława SŁAWOMIR KOWALEWSKI 

 Przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych podczas  

XX sesji Rady Miasta Mława w dniu 25 sierpnia 2012r. 

   

Ad pkt 20.  

Burmistrz Miasta Mława SŁAWOMIR KOWALEWSKI 

Przedstawił informację za okres między sesjami. Poinformował,  

że w sprawozdawczym okresie Burmistrz Miasta podpisał 7 zarządzeo.  

Następnie przedstawił informację  z pracy wydziałów Urzędu Miasta: 

Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego: 

 decyzje o warunkach zabudowy – wydano 10 decyzji 

 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego – wydano 1 decyzję 

 nadanie numeru porządkowego nieruchomości – wydano 5 zaświadczeo 

 dzierżawa nieruchomości – podpisano 1 umowę 

 sprzedaż lokali mieszkalnych – podpisano 4 akty notarialne 

 zamiana nieruchomości – podpisano 1 akt notarialny 

 nabycie nieruchomości – podpisano 6 aktów notarialnych 

Wydział Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska: 

 decyzje o zajęciu pasa drogowego – wydano 24 decyzje 

 decyzje na umieszczenie urządzenia infrastruktury technicznej w pasie drogowym – wydano 

14 decyzji 



 decyzje na lokalizację urządzeo infrastruktury technicznej w pasie drogowym – wydano  

2 decyzje 

 decyzje na lokalizację zjazdu z drogi publicznej – wydano 5 decyzji 

 opinie do decyzji o warunkach zabudowy i decyzji o lokalizacji celu publicznego – wydano 11 

opinii 

 decyzje na wycinkę drzew i krzewów – wydano 12 decyzji 

 rozpatrzono wnioski w sprawie o dofinansowanie demontażu, transportu i utylizację wyrobów 

zawierających azbest – 4 wnioski 

 decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach zgoda na realizację przedsięwzięd – 3 szt. 

 złożono wniosek do Wojewody o zwrot producentom rolnym z Mławy podatku akcyzowego – 

dotacja celowa za II półrocze 2012r. na kwotę 6.917,79 zł,- 

 w drodze przetargu nieograniczonego na remont nawierzchni w ul. Napoleooskiej (droga 

powiatowa na odcinku od ul. Nowej do skrzyżowania z ul. XXX-lecia LWP w Mławie) za kwotę 

158.545,04 zł,- brutto został przez Wydział Rozwoju i Inwestycji wyłoniony wykonawca: 

„Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Inżynieryjnych „PRDI” SA w Mławie z terminem wykonania 

do 30.10.2012r.; zaoszczędzona kwota w wysokości 40 tys. złotych przeznaczona zostanie na 

rozszerzenie zakresu robót w ul. Napoleooskiej na odcinku od ul. 30-lecia LWP w kierunku 

północnym 

Wydział Rozwoju i  Inwestycji:  

 realizuje projekt „Świ@t w zasięgu ręki” dofinansowany z Programu Operacyjnego 

Innowacyjna Gospodarka; wykonano portal internetowy dla beneficjentów projektu, 

wyłoniono wykonawcę, który przeprowadzi szkolenie beneficjentów projektu; dwukrotnie 

ogłoszono postępowanie na zamieszczenie ogłoszenia prasowego, złożono kolejny wniosek  

o  płatnośd pośrednika 

 realizuje projekt „INTERNET = świ@t bez barier” dofinansowany z Programu Operacyjnego 

Innowacyjna Gospodarka; wykonano portal internetowy dla beneficjentów projektu, 

wyłoniono wykonawcę, który przeprowadzi szkolenie beneficjentów projektu; ogłoszono 

postępowanie na zamieszczenie ogłoszenia prasowego oraz wykonanie materiałów 

promocyjnych promujących projekt (pamięci USB oraz kalendarze); 27.08.2012r. odbyła się 

konferencja promująca projekt podczas której beneficjentom ostatecznym został przekazany 

sprzęt komputerowy wraz z drukarką i niezbędnym oprogramowaniem 

 realizuje projekt „”Indywidualizacja procesu nauczania uczniów klas I-III mławskich szkół 

podstawowych”; w ramach realizacji projektu przygotowywane jest postępowanie na zakup 

pomocy dydaktycznych; w szkołach rozpoczęły się zajęcia 

 realizuje projekt „Cyfrowa szkoła” – w ramach projektu przygotowywany jest przetarg na 

zakup pomocy  dydaktycznych, głównie sprzętu komputerowego dla Szkoły Podstawowej Nr 7 

w Mławie; w ramach projektu zakupione zostaną pomoce dydaktyczne, m.in.: przenośny 

komputer dla ucznia – 55 szt., przenośny komputer dla nauczyciela – 13 szt., sieciowe 

urządzenia wielofunkcyjne – 2 szt., system do zbierania i analizowania odpowiedzi – 1 szt., 

projektor – 4 szt., tablice interaktywne – 3 szt.; łączne planowane wydatki: 169.560,00 zł,- , 

dotacja celowa: 129.048,00 zł,- , wkład własny: 40.512,00 zł,- 



 zakooczona została realizacja zadania w ramach rządowego programu „Radosna szkoła” dot. 

budowy placu zabaw przy Szkole Podstawowej Nr 6; złożono rozliczenie realizacji zadania 

 realizuje projekt polegający na dodatkowych zajęciach pozalekcyjnych dla dzieci z trzech 

mławskich szkół podstawowych: Nr 6, Nr 4, Nr 7  w ramach projektu „Dziecięca Akademia 

Przyszłości”; wyłoniono koordynatorów szkolnych, ogłoszono postępowanie na 

przeprowadzenie dodatkowych zajęd  

 przygotowany jest wniosek o dofinansowanie realizacji zadania pn.: „Poprawa spójności 

komunikacyjnej Mławy poprzez przebudowę ul. Z. Morawskiej oraz budowę przedłużenia  

ul. Szpitalnej” w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych; 19.09.2012r. 

została zawarta umowa o partnerstwie z Powiatem Mławskim dot. realizacji zadania 

 przygotowane jest rozliczenie dofinansowania uzyskanego na „Budowę Sali Sportowej przy 

szkole Podstawowej Nr 6 w Mławie” z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej 

 rozliczono dotację uzyskaną na budowę kompleksu boisk sportowych na terenie MOSiR  

w ramach programu „Moje Boisko – Orlik 2012” 

 opracowane są wyniki badania ankietowego dot. warunków życia i jakości usług publicznych  

w Mławie; badanie to przeprowadzane jest wspólnie ze Związkiem Miast Polskich 

 dokonano odbioru zadao inwestycyjnych – 11.09.2012r. rozpoczęto procedurę odbioru 

budowy sieci kanalizacji deszczowej w ul. Z. Morawskiej w Mławie; wykonawca: 

Przedsiębiorstwo Transportowo-Handlowe „WAPNOPOL”, Adam Nowakowski  

z/s w Glinojecku, ul. Nadrzeczna 12; wartośd robót budowlanych: 353.432,28 zł,- brutto 

 29.08.2012r. podpisano umowę – przebudowa kanalizacji sanitarnej w ulicy łączącej  

ul. Sienkiewicza z ul. Płocką (ul. Spółdzielcza) w Mławie; wykonawca: KRUSZ-BET S.C. Zakład 

Inżynieryjno-Budowlany Dariusz Kruszewski, Adam Chmielioski, ul. Dobra 6; cena realizacji: 

107.755,88 zł,- brutto;  

 14.09.2012r. podpisano umowę – remont nawierzchni na odcinku ul. Napoleooskiej  

w Mławie; postępowanie ogłoszone przez Wydział na wniosek Wydziału GKM; wykonawca: 

Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Inżynieryjnych „PRDI” SA w Mławie; cena realizacji: 

158.545,04 zł,- brutto; 

 4.09.2012r. podpisano umowę – przebudowa ogrodzenia terenu Szkoły Podstawowej Nr 6 od 

ul. Szkolnej; postępowanie ogłoszone przez Wydział; wykonawca: Zakład Usługowy „Instal-

Bud” z/s w Płoosku; cena realizacji: 25.190,00 zł,- brutto 

 14.09.2012r. podpisano umowę – pełnienie nadzoru inwestorskiego nad przebudową 

kanalizacji sanitarnej w ulicy łączącej ul. Sienkiewicza z ul. Płocką (ul. Spółdzielcza) w Mławie; 

postępowanie ogłoszone przez Wydział; wykonawca: Beata Kozłowska, Mława; cena 

realizacji: 2.400,00 zł,- brutto; 

 przeprowadzono postępowanie – przebudowa kanalizacji sanitarnej w ulicy łączącej  

ul. Sienkiewicza z ul. Płocką (ul. Spółdzielcza) w Mławie; postępowanie ogłoszone przez 

Wydział; wykonawca: KRUSZ-BET S.C. Zakład Inżynieryjno-Budowlany Dariusz Kruszewski, 

Adam Chmielioski, ul. Dobra 6; cena realizacji: 107.755,88 zł,- brutto;  

 przeprowadzono postępowanie – remont nawierzchni na odcinku ul. Napoleooskiej  

w Mławie; postępowanie ogłoszone przez Wydział na wniosek Wydziału GKM; wykonawca: 



Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Inżynieryjnych „PRDI” SA w Mławie; cena realizacji: 

158.545,04 zł,- brutto;  

 przeprowadzono postępowanie – przebudowa ogrodzenia terenu Szkoły Podstawowej Nr 6 od 

ul. Szkolnej; postępowanie ogłoszone przez Wydział; wykonawca: Zakład Usługowy „Instal-

Bud” z/s w Płoosku; cena realizacji: 25.190,00 zł,- brutto 

 przeprowadzono postępowanie – budowa kanalizacji sanitarnej na odcinku ul. Padlewskiego 

w Mławie; postępowanie ogłoszone przez Wydział; wykonawca: „MARBUD” Marek Jaworski, 

Mława; cena 73.790,56 zł,- brutto 

 przeprowadzono postępowanie – pełnienie nadzoru inwestorskiego nad przebudową 

kanalizacji sanitarnej w ulicy łączącej ul. Sienkiewicza z ul. Płocką (ul. Spółdzielcza) w Mławie; 

postępowanie ogłoszone przez Wydział; wykonawca: Beata Kozłowska, Mława; cena 

realizacji: 2.400,00 zł,- brutto; 

Wydział Oświaty, Kultury i Sportu: 

 zakooczono przyjmowanie wniosków o przyznanie pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym (wpłynęło 300 wniosków) 

 na bieżąco wydawane są zaświadczenia osobom korzystającym z pomocy materialnej 

(udokumentowanie dochodów za 2011r. – złożenie w MOPS) 

 przekazana została dotacja dla szkół, przedszkoli i żłobka niepublicznego w łącznej kwocie 

176.558,00 zł,- 

 wystawiono noty księgowe obciążające Gminę Iłowo za uczęszczanie dzieci do Przedszkola 

Niepublicznego „Bajkowy Dworek” w Mławie na kwotę 2.292,00 zł,- 

 złożonych zostało 11 wniosków o dofinansowanie zwrotu kosztów kształcenia pracowników 

młodocianych – wystąpiono o środki na kwotę 16.764,00 zł,- 

 opracowanych zostało 5 porozumieo w sprawie ustalenia zasad prowadzenia Punktu 

Katechetycznego Kościoła wolnych Chrześcijan oraz udziału w kosztach jego funkcjonowania 

 przyjmowane były wnioski o przyznanie Nagrody Burmistrza Miasta Mława (9 wniosków) 

 przeprowadzenie procedury i wydanie decyzji zezwalającej na prowadzenie przedszkola 

publicznego przez inny podmiot prawny 

 przygotowanie materiałów dla pracodawców dot. dofinansowania pracowników 

młodocianych – pomoc de mini mis 

 sporządzanie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczycieli mianowanych 

 wystąpiono o nadanie numeru REGON dla nowo utworzonej placówki 

 zaktualizowano bazy Systemu Informacji Oświatowej według stanu na dzieo 10 września 

2012r. 

 

 



Wydział Promocji: 

 działania logistyczne, promocyjne dotyczące organizacji obchodów 73 rocznicy wybuchu  

II wojny świtowej oraz V Rekonstrukcji Bitwy pod Mławą; 

 przygotowano wnioski do planu współpracy resortu obrony narodowej z organizacjami  

i innymi partnerami na 2013r.; opracowano oraz wysłano 16 wniosków do jednostek 

wojskowych w całej Polsce (Bartoszyce, Giżycko, Bydgoszcz, Węgorzewo, Inowrocław, 

Warszawa…) 

 pomoc w obsłudze organizacyjnej i technicznej wizyty przedstawicieli sześciu miast 

europejskich w Mławie w ramach projektu „Prawda skrywa się za uśmiechem” oraz 

dodatkowo czterech delegacji zagranicznych zaproszonych na wydarzenia bitewne; 

 wdrożono zarządzenie w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 

Programu Współpracy Miasta Mława z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

działającymi w sferze pożytku publicznego na rok 2013; do 15 września br. trwało zbieranie 

ankiet od przedstawicieli organizacji; aktualnie trwa przygotowanie projektu Programu 

Współpracy Miasta Mława z organizacjami na 2013r.; 

 wspólnie ze Starostwem Powiatowym zorganizowano spotkanie inicjujące rozwój współpracy 

z organizacjami pozarządowymi z udziałem trenera z warszawskiego Stowarzyszenia BORIS; 

celem projektu jest udzielanie pomocy szkoleniowej organizacjom oraz stworzenie centrum 

wsparcia dla organizacji pozarządowych z terenu Powiatu Mławskiego; 

 w dniach 4-7 września br. koordynowano przygotowanie badao mammograficznych  

i cytologicznych na terenie Mławy; 

 w ramach współpracy z Towarzystwem Przyjaciół Warszawy przygotowano umowę 

promocyjną na dofinansowanie projektu pn.: „Promocja Miasta Mława podczas koncertów 

muzyki Tekli Bądarzewskiej odbędzie się w Mławie 10 listopada w Sali koncertowej Szkoły 

Muzyczne’ 

 zebrano oraz zestawiono inicjatywy kulturalne zaplanowane do realizacji w 2013r. celem 

przedłożenia praz samorząd Powiatu Mławskiego w konkursie „Stolica Kulturalna Mazowsza” 

ogłoszonym przez Marszałka Województwa Mazowieckiego; 

 Wydział rozpoczął koordynację działao związaną z wdrożeniem projektu w ramach rządowego 

programu „Bezpieczna i przyjazna szkoła” przy Ministerstwie Edukacji Narodowej w ramach 

którego z rezerwy celowej budżetu paostwa Miasto Młąwa otrzyma dofinansowanie w kwocie 

55.900,00 zł,- na szereg akcji profilaktyczno-edukacyjnych związanych z bezpieczeostwem 

drogowym uczniów 

Urząd Stanu Cywilnego: 

 sporządzono akty małżeostwa – 40 sztuk, w tym ślub cywilny: 12 i ślub kościelny: 27  

 sporządzono akty urodzenia – 55 sztuki i 8 transkrypcji zagranicznych aktów urodzenia 

 sporządzono akty zgonu – 44 sztuk 

 sporządzono oświadczenia o uznaniu ojcostwa – 11 sztuk 

 zarejestrowano 1 przypadek powrotu do nazwiska 



 wydano 530 odpisów aktów stanu cywilnego, 11 decyzji i 12 zaświadczeo  

Wydział Spraw Obywatelskich: 

Liczba mieszkaoców Miasta Mława zameldowanych na pobyt stały wg stanu na dzieo  

24 września 2012r. wynosi 30.251 osób 

 urodziło się 25 nowych obywateli, zmarło – 17 osób, dokonano rejestracji zawarcia  

49 związków małżeoskich i 6 rozwodów 

 zrealizowano 70 wniosków o udostępnienie danych z zakresu ewidencji ludności; 

 35 osób przybyło do naszego miasta i zameldowało się na pobyt stały, 58 osób zmieniło 

adresy zamieszkania w obrębie miasta, 84 osoby wymeldowały się z pobytu stałego; 

 na pobyt czasowy w Mławie zameldowało się 134 osoby (w tym 9 cudzoziemców), 36 mławian 

dokonało zameldowania na pobyt czasowy w innych gminach, 19 osób wymeldowało  

się z pobytu czasowego (w tym 4 cudzoziemców); 

 dokonano 50 aktualizacji danych dla nowego miejsca pobytu; 

 wydano 61 zaświadczeo o miejscu zamieszkania; 

 wprowadzono do systemu informatycznego 268 wydanych dokumentów tożsamości; 

 organ meldunkowy prowadził 6 postępowao administracyjnych w sprawach meldunkowych  

i wydał 2 decyzje; 

 biuro dowodów osobistych przyjęło 244 wnioski o wydanie dokumentu tożsamości, wydało 

280 dowodów, unieważniło 290 dokumentów; 

 zrealizowano 12 wniosków o udostępnienie danych, najczęściej od służb mundurowych; 

 przyjęto 22 zgłoszenia utraty dowodu osobistego;  

Raport z działao Straży  Miejskiej: 

 przyjęto 135 zgłoszeo od mieszkaoców miasta; zgłoszenia dotyczyły wykroczeo drogowych, 

bezpieczeostwa osób, zakłócania spokoju, czystości; 

 ujawniono 12 awarii dot. uszkodzenia mienia, zanieczyszczenia terenu; informację przekazano 

właściwym służbom; 

 ujawniono 10 wykroczeo na podstawie Monitoringu Miejskiego; 

 dokonano 14 pomiarów prędkości gdzie ujawniono 226 przekroczeo prędkości; największą 

prędkośd zanotowano na ul. Płockiej – 125 km/h 

 przeprowadzono 16 kontroli porządkowych w ramach działao „Czysta Mława” 

 w ramach wspólnych działao z Policją przeprowadzono 6 wspólnych służb; 

 przeprowadzono 2 wspólne działania ze Strażą Pożarną; 

 2 razy interweniowano w stosunku do osób nietrzeźwych przebywających w miejscu 

publicznym; 



 33 razy konwojowano wartości pieniężne lub dokumenty dla potrzeb Urzędu Miasta lub 

jednostek organizacyjnych Miasta; 

 11 razy asystowano podczas prowadzenia czynności służbowych przez pracowników z innych 

wydziałów Urzędu Miasta; 

 6 razy zabezpieczano porządek podczas przebiegu imprez lub uroczystości publicznych; 

 przewieziono bezpaoskiego psa do Lecznicy dla Zwierząt; 

 6 razy nadzorowano osoby skierowane do wykonywania czynności porządkowych przez Sąd; 

 w związku z wprowadzeniem do obrotu alkoholu metylowego wspólnie z SANEPID-em 

skontrolowano 14 punktów sprzedaży alkoholu; 

 podjęto interwencję w stosunku do 6 osób nieletnich przebywających na wagarach; 

 ogółem ujawniono i rozliczno 373 wykroczenia 

  Na zakooczenie Burmistrz Miasta poinformował o kalendarzu zdarzeo, jakie 

miały miejsce w okresie między sesjami: 

   w dniach 31.08. – 1.09.2012r. odbyły się obchody wybuchu II wojny świtowej 

   dnia 3 września br. odbyła się inauguracja roku szkolnego w Szkole Podstawowej Nr 6 

w połączeniu z uroczystością oddania do użytku nowej hali sportowej; 

   dnia 12 września br. do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie 

dostarczył ostateczną koncepcję budowy Obwodnicy Zachodniej wraz z prawomocną 

decyzją środowiskową; 

   dnia 15 września br. odbyła się uroczystośd oddania do użytku nowego przedszkola 

przy Zespole Placówek Oświatowych Nr 2 w Mławie; 

   dnia 17 września br. odbyły się uroczystości Dnia Sybiraka; 

   dnia 19 września br. samorządowcy Powiatu Mławskiego podpisali się pod wnioskiem 

do PKP dotyczącym spowodowania zatrzymywania się pociągów ekspresowych  

w Działdowie, a nie jak to ma miejsce w Iławie 

 

Ad pkt 17. 

 Interpelacje, wolne wnioski i zapytania:  

 Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

 Poinformował, że do Przewodniczącego i Rady Miasta wpłynęła następująca 

korespondencja: 



- do wiadomości Rady Miasta wpłynęło dnia 23 sierpnia br. pismo od mieszkaoców  

ul. Granicznej, adresowane do Burmistrza Miasta Mława, w którym mieszkaocy domagają się 

zidentyfikowania i usunięcia problemu zalewania nieruchomości po opadach deszczowych; 

- dnia 20 września br. wpłynęło pismo do Przewodniczącego Rady Miasta z Parafii Świętej 

Rodziny; jest to zaproszenie; poprosił Sekretarza Obrad o  jego odczytanie. 

 

 Sekretarz Obrad JANUSZ WOJNAROWSKI 

 Odczytał zaproszenie do obejrzenia nowo poświęconego  przedszkola „Dzieciątka 

Jezus” przy Parafii Świętej Rodziny w dniu 1 października br. 

 

 Radny WOJCIECH KRAJEWSKI 

 Poruszył temat związany z brakiem krótkiego, czterometrowego odcinka chodnika 

przy ul. Żuromioskiej. Podczas wczorajszego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu Naczelnik Wydziału GKM poinformowała, że wszystko w tym zakresie jest  

w porządku. Przejście podziemne w tym miejscu będzie wykonane dopiero wiosną 

przyszłego roku, a z przejścia tego korzysta wiele osób. Poprosił o wykonanie tego odcinka 

chodnika.  

 Poprosił o zwrócenie uwagi przez Straż Miejską na skwer przy budowanym przejściu 

podziemnym oraz teren przy Kopcu Kościuszki na Wólce. W miejscach tych organizowane są 

spotkania, gdzie pity jest alkohol. Najpierw piją, później śpią na ławkach. Czy były już jakieś 

interwencje w tej sprawie? Czy były już może jakieś ukarania?  

 Od wczoraj fragment ul. Dworcowej jest zamknięty. Zapytał, co będzie tam robione i 

jak długo potrwają prace na tym odcinku? 

 

 Burmistrz Miasta Mława SŁAWOMIR KOWALEWSKI 

 Zanim odpowiedział na pytania zapytał od jak dawna mają miejsce ekscesy związane 

ze spożywaniem alkoholu w miejscu publicznym przy Kopcu i skwerze? 

 

 Radny WOJCIECH KRAJEWSKI 

 Zadał pytania i oczekuje odpowiedzi. 

 



 Burmistrz Miasta Mława SŁAWOMIR KOWALEWSKI 

 W okresie sprawozdawczym było 135 zgłoszeo od mieszkaoców do Straży Miejskiej. 

Straż Miejska natychmiast reaguje, a Pan Radny czekał do dnia sesji aby poruszyd ten 

problem. Gdyby zgłoszenie było natychmiastowe dziś problemu by już nie było. Ale 

oczywiście Pana Radnego zgłoszenie zostaje przyjęte i będzie natychmiastowa reakcja.  

 O chodniku na ul. Żuromioskiej była już dyskusja podczas poprzedniej sesji Rady 

Miasta. Wówczas Pan Radny Janusz Uniewicz proponował aby porozumied się w tej sprawie  

i zrobid ten chodnika. Odpowiadając wprost poinformował, że chodnik będzie zrobiony. 

  

 Komendant Straży Miejskiej MAREK WYSOCKI 

 Poinformował, że były zgłoszenia w sprawie podjęcia interwencji z terenu Wólki, ale 

nie było zgłoszenia o spożywaniu alkoholu w miejscu publicznym o którym mówił przed 

chwilą Pan Radny. Patrole Straży Miejskiej nie odnotowały takiej interwencji.  

 Na tą chwilę poinformował, że patrole Straży Miejskiej częściej będą nadzorowały ten 

teren miasta.  

 

 Radny ARTUR DĘBSKI 

 Wyraził zadowolenie, że jest perspektywa, co do remontu w przyszłym roku ulicy 

Zuzanny Morawskiej. Dobrze byłoby, gdyby przy okazji powstała też ścieżka rowerowa. 

 Niedawno podejmowana była uchwała o Studium uwarunkowao i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego. Zapoznał się z pismem Wojewody Mazowieckiego, które 

kooczy się słowami: „…Z powyższych względów organ nadzoru  uważa uchwałę Rady Miasta 

za naruszającą prawo we wskazanym wyżej zakresie”. W piśmie jest 11 punktów, gdzie 

dostrzeżono rozbieżności między częścią tekstową a kartograficzną. W jednym przypadku był 

zarzut niezgodności z ustawą o ochronie przyrody. 

 Uważa, że Studium jest ważnym dokumentem i nie może naruszad prawa. Dlatego 

Firma, która robiła Studium powinna poświęcid czas na  zapoznanie się z uwagami Wojewody 

i naniosła poprawki, czego następstwem byłoby podjecie uchwały w sprawie zmiany 

Studium. 

 

 

 



 Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego 

MAREK POLAK 

 Pismo o którym mówił Pan Radny było z dnia 6 lipca br. i zawierało informację,  

że uchwała ta została podjęta z naruszeniem prawa. O piśmie tym informował Pan 

Przewodniczący Rady Miasta podczas poprzedniej sesji. Najistotniejszą kwestią w tej sprawie 

jest przywołanie art. 91 ust. 4 ustawy o samorządzie gminy. Przepis ten mówi o nieistotnym 

naruszeniu prawa i organ nadzoru nie stwierdza nieważności uchwały ograniczając się do 

wskazania, że uchwała została podjęta z naruszeniem prawa. Gdyby naruszenie to było 

istotne, wówczas Wojewoda zastosowałby przepis art. 91 ust. 1, który mówi o tym,  

że uchwała sprzeczna z prawem jest nieważna. Nic takiego nie miało miejsca.  

 Oczywiście najlepiej byłoby, gdyby tych usterek nie było. Nie są one jednak tak 

istotne. Studium pozostaje w obiegu prawnym i na podstawie tego dokumentu mogą byd 

opracowywane miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego.  

 Jeśli chodzi o poprawienie tego dokumentu, to kwestia ta była rozważana przez Pana 

Burmistrza. Ponieważ musiałoby się to odbyd w takiej samej procedurze, jak uchwalenie 

Studium, czyli należałoby spowodowad przejście takiej drogi, jak zmiana projektu, poddanie 

tego projektu opiniowaniu (uzgodnieniu), wyłożenie, zebranie uwag, a następnie zajęcie się 

tymi uwagami najpierw przez Burmistrza a później przez Radę Miasta. 

 W związku z tym decyzja Pana Burmistrza jest taka, że dokument ten jest ważny  

i będziemy mogli zająd się opracowywaniem miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. Dokument, który jest teraz dokumentem obowiązującym i tak za kilka lat 

będzie musiał byd zmieniony i poprawiony. Zmianom tym będą przyświecały powody 

merytoryczne a nie te, na które wskazuje w piśmie Wojewoda. 

 

 Radny JERZY RAKOWSKI 

 Dowiedział się, że centrum monitoringu zostało przeniesione z budynku Policji do 

Straży Miejskiej. Przypomniał, jak całkiem niedawno mówiło się na forum Rady o dobrej 

współpracy z Policją. Co zatem zdecydowało o podjęciu takiej decyzji?  

 Pan Burmistrz informuje nas o pracy poszczególnych wydziałów w sposób 

szczegółowy. Ma wątpliwości, czy ustawodawcy o to chodziło? W punkcie „Informacja 

Burmistrza z działalności między sesjami” powinniśmy dowiadywad się tym, jakie ważne 

decyzje podjął Burmistrz.  

 W nawiązaniu do tego nawiązał o informacji, jaka do niego dotarła, że nastąpiła 

reorganizacja Urzędu. Chciałby wiedzied, czy rzeczywiście nastąpiła. Jeśli nastąpiła,  

to chciałby wiedzied dlaczego pan Burmistrz podjął takie decyzje. 



 Burmistrz Miasta Mława SŁAWOMIR KOWALEWSKI 

 Zapewnił, że współpraca między Policją a Burmistrzem oraz Strażą Miejską układa  

się bardzo dobrze. Faktem jest, że w mieście naszym jest teraz bezpieczniej. Wyjaśnił,  

że Centrum monitoringu zostało przeniesione ze względu na zmianę koncepcji. Po krótkim 

okresie doświadczeo doszliśmy do wniosku, że lepiej będzie, jak Centrum monitoringu będzie 

w  budynku Straży Miejskiej.  

 Poinformował, że ma prawo przedstawiad szczegółową informację nt. pracy 

poszczególnych wydziałów. Widzi, że podczas przekazywania tych informacji jest duże 

zainteresowanie ze strony osób obecnych na Sali. Również istotne sprawy, jak podkreślił to 

Pan Radny stara się przekazywad. Natomiast nie o wszystkim można mówid, gdyż proces 

decyzyjny w samorządzie jest długi. Często trwa to wiele miesięcy. W dalszym ciągu planuje 

informowad o pracy poszczególnych wydziałów w taki sposób, jak to robi.  

 Poinformował, że nastąpiły zmiany w organizacji Urzędu Miasta. Mają one na celu 

poprawę efektywności. Zmieniła się dostępnośd do środków unijnych, które tak naprawdę na 

chwilę obecną się skooczyły dla samorządów. Zaczynamy już doświadczad kryzysu,  

co przekłada się na dochody samorządu. Pojawia się coraz więcej wniosków o umorzenie 

podatków lub rozłożenie płatności na raty. Sytuacja ogólna w kraju powoduje, że musimy byd 

w sposób odpowiedni do tego przygotowani, stąd takie działania.   

   

 Radny ANDRZEJ LAMPKOWSKI 

 Zapytał na jakim etapie jest sprawa powstania w Mławie dworca zintegrowanego? 

Była powołana komisja. Kolej robi remonty co jest to pewnym utrudnieniem dla podróżnych. 

Chciałby coś więcej wiedzied w tym temacie. 

 

 z-ca Burmistrza JANINA BUDZICHOWSKA 

 Poinformowała, że Burmistrz Miasta upoważnił ją do prowadzenia działao w tym 

zakresie i kierowania Zespołem, który był powołany. Zespół uruchomił pewne procedury, 

które wciąż trwają. Najprawdopodobniej w najbliższym czasie ogłoszone zostanie 

zaproszenie do negocjacji. Jest zainteresowanie tym projektem przez potencjalnych 

partnerów. Aktualnie przygotowywana jest specyfikacja do ogłoszenia zaproszenia do 

negocjacji. Pozostały jeszcze do uzgodnienia pewne kwestie z PKS ale w Firmie tej trwają 

obecnie zmiany organizacyjne. W sprawach gospodarki nieruchomościami decyzje są 

podejmowane przez władze w Izraelu a nie przez zarządzających PKS Mława. Chcielibyśmy 

wyjaśnid sprawę terenów pod obecnym dworcem przy ul. Żwirki, co powinno nastąpid do 

kooca miesiąca. 



 

 Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego 

MAREK POLAK 

    Poinformował, że zostało opracowane porozumienie między Miastem Mława  

a Spółką Mobiles PKS. Projekt porozumienia jest wynikiem uzgodnieo, które udało się 

osiągnąd podczas spotkao w Urzędzie Miasta. Wyjaśnił, że porozumienie dotyczy dwóch 

zagadnieo: standardu dworca w tej części „autobusowej” czyli tego, co powinno się znaleźd 

na terenie tego dworca oraz spraw własnościowych po wybudowaniu dworca. 

Przedstawiona  przez nas propozycja Spółce PKS jest taka, że doszłoby do zamiany. Grunty 

pod nowo wybudowanym dworem zostałyby przekazane Spółce w zamian za tereny  

w centrum miasta – ul. Żwirki, gdzie obecnie mieści się dworzec PKS. Po otrzymaniu 

odpowiedzi w tej kwestii będziemy mogli podjąd dalsze kroki, co do dalszych działao 

zmierzających do wyłonienia inwestora. 

 

 Radny WOJCIECH KRAJEWSKI 

 Zapytał dlaczego zamknięta jest ul. Dworcowa?  

 

 Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska 

URSZULA APTOWICZ 

 Wyjaśniła, że kolej wykonuje jeszcze inne inwestycje związane z modernizacja całej 

trakcji linii kolejowej i obiektów towarzyszących, m.in. przebudowuje wodociąg do 

budynków tzw. „komory” i deszczówkę. W związku z tym kolej opracowała projekty zmiany 

organizacji ruchu na okres ok. 1 miesiąca. Ponadto poinformowała, że planowane zamknięcia 

przejazdów kolejowych rozpoczną się dopiero od połowy października br., a nie jak wcześniej 

planowano we wrześniu. 

 

 Przewodniczący Osiedla Nr 5 Kościuszki TOMASZ CHODUBSKI 

 Poprosił o interwencję w sprawie przystanku kolejowego Mława Miasto. Powstał 

bardzo ładny przystanek, ale kolej chyba nie przewidziała ruchu pieszego. Jest chodnik 

biegnący w stronę ul. Szreoskiej, a praktyka jest taka, że osoby przyjeżdżające udają  

się w stronę Osiedla Książąt Mazowieckich,  czy Osiedla Kościuszki. Tak naprawdę brakuje 

schodów, które umożliwiłyby podejście na skarpę na wylocie w kierunku ul. Zachodniej.  

 Drugim taki ciąg jest od strony ul. Wiejskiej. Częśd osób nie idzie do przejazdu 

kolejowego tylko dokonuje skrótu do gruntowej ul. Wiejskiej. Tam też brakuje podejścia. 



 Zapytał jak wygląda sprawa nowego słupa elektrycznego na ul. Kościuszki. Został on 

uszkodzony podczas wypadku. Jego zdaniem uszkodzone są nawet dwa słupy. Czy będzie to 

załatwione? 

 

 Burmistrz Miasta Mława SŁAWOMIR KOWALEWSKI 

 Obserwujemy w jaki sposób odbywa się ruch pieszych z przystanku Mława Miasto. 

Wyjaśnił, że kolej nie jest absolutnie zainteresowana budową dworca. Już na początku 

rozmów z przedstawicielami PKP zostaliśmy o tym poinformowani. Temat poruszony przez 

Przewodniczącego Osiedla zostanie przez nas przeanalizowany.  

   

 Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska 

URSZULA APTOWICZ 

 Wyjaśniła, że słupy są przedmiotem umowy dzierżawy między spółkami i Zakładu 

Energetycznego. Ze Spółką ENERGA-OŚWIETLENIE mamy podpisaną umowę. Oni dzierżawią 

słupy zgodnie z zawartą umową, ale nie zajmują się wymianą słupów. Mamy zapewnienie od 

Spółki od której dzierżawione są słupy, że zostaną one wymienione. 

 

 Pan SŁAWOMIR STANOWSKI 

 Podziękował radnym: Krzysztofowi Wasiłowskiemu, Leszkowi Ośliźlokowi, Halinie 

Pszczółkowskiej, Wojciechowi Krajewskiemu i wszystkim radnym. Podziękował profesorom 

szkoły Technikum Budownictwa Komunalnego. Serdecznie podziękował Burmistrzowi Miasta 

Mława Panu Sławomirowi Kowalewskiemu za zrozumienie oraz realizację wniosków, które 

składał. Musi opuścid swoje piękne Miasto Mława.  Przeprosił tych wszystkich, którzy doznali 

przykrości z jego strony, ale jego jedynym zamiarem było społecznym działanie na rzecz 

miasta. Podziękował również Radnemu Rakowskiemu za jego działania. 

 Poinformował, że planuje zorganizowanie imprezy na rzecz dzieci 

niepełnosprawnych, a następnie biesiady dla dorosłych na terenie Mławy. Dochód z imprezy 

zostałby przeznaczony na rzecz dzieci.  

 

 

 

 



Ad pkt 21. 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji  

Przewodniczący Rady Miasta KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

zakooczył obrady XXI sesji  o godz. 16.50 słowami : 

 

„Z A M Y K A M   O B R A D Y   XXI  S E S J I  R A D Y  M I A S T A” 

 

                                Przewodniczący Rady Miasta 

                    inż. Krzysztof Wasiłowski 

P r o t o k o l a n t:  

Dorota Hanna Majewska 

     

 

 

 

 

 

 

 

 


